



Bernard Peissard, Musée du ski des Laurentides - Laurentian Ski Museum

Bernard Peissard (1935-), intronisé en 2004

Bien connu du milieu du ski de compétition, Bernard Peissard a été entraîneur en Alberta et un peu partout au Québec. Il a entraîné l'Équipe provinciale élite, contribué à l'établissement de programmes ski-études et, depuis 1994, il est entraîneur pour le Club de ski Mont-Tremblant. En 1998, il est nommé entraîneur alpin de l'année par Canada Alpin et la Fédération canadienne des entraîneurs de ski. Peissard a consacré plus de dix ans à l'Équipe provinciale du Québec et a produit une longue liste d'athlètes qui ont atteint des sommets: Josée et Lynn Lacasse, Andréa Bédard, les deux Lussier (Catherine et Patrick), Lucie Laroche et François Jodoin, pour n'en nommer que quelques-uns.

Bernard Peissard (1935-), inducted in 2003

Bernard Peissard is well known in ski racing circles. He has coached in Alberta, the Gatineau Hills North of Ottawa, the Eastern Townships and the Laurentians. He coached the Quebec ski team and, since 1994, he has been head coach of the Mont-Tremblant Ski Club. Born in Switzerland, Bernard is a remarkably motivating man who has achieved exceptional results. In 1998 he was named Alpine Ski Coach of the Year by Alpine Canada and the Canadian Ski Coaches' Federation. Peissard spent more than 10 years with the Quebec Team and has produced a long list of top level athletes: Josee and Lynn Lacasse, Andrea Bedard, the two Lussier (Catherine et Patrick), Lucie Laroche, Francois Jodoin and others who have reached National Team level.